
Informace z radnice 

 Po zdárně dokončeném výběrovém řízení byla podepsána smlouva na svoz komunálního a 

separovaného odpadu. Vítězem soutěže o veřejnou zakázku se stala firma AVE, která bude tyto 

služby zajišťovat další tři roky. 

 Již třetí rok se daří držet cenu vody na přijatelné úrovni. Letos došlo ke zvýšení ceny o 1,-Kč. Do 

skutečné ceny se však promítne i vyšší DPH, což není v moci města ovlivnit. 

 Na konci prosince byla uzavřena dohoda o ukončení pracovního poměru s tajemnicí paní Vilmou 

Szutovou. V lednu bude úřad fungovat bez tajemnice. Od února přislíbil pomoc bývalý tajemník 

pan Meloun. Chtěl bych ujistit, že fungování městského úřadu bez tajemnice nebude žádným 

způsobem ovlivněno. Služby pro veřejnost budou poskytovány přinejmenším na stejné úrovni 

jako dosud. 

 Bylo zrušeno výběrové řízení na funkci vedoucího odboru technických služeb. Vše byl nápad 

bývalého vedení města. Přijato bylo 16 nabídek, pracovní místo přesto nebude zatím obsazeno. 

 V prosinci odešla do předčasného důchodu zkušená pracovnice stavebního úřadu, paní 

Míchalová. Chtěl bych jí tímto poděkovat za její dlouholetou práci pro město. 

 Byl vyžádán audit z krajského úřadu formou metodické pomoci. Přestože není ještě ukončen, byla 

zjištěna závažná pochybení v případě projektu na včelařské muzeum.  

 Byla zamítnuta dotace na sběrný dvůr. Plánované rozšíření se s největší pravděpodobností tedy 

konat nebude. 

 Na webových stránkách města byl zřízen odkaz na kroniky města, o jejichž přepis se zasloužili žáci 

zdejší základní školy. 

 Koncem prosince odešel do věčných lovišť počítač, který sloužil pro místní rozhlas. Než se podaří 

zajistit náhradu, věnujte zvýšenou pozornost internetovým stránkám města www.vcelnice.cz 

nebo úřední desce. Kvalita stránek není zatím nijak valná, což se jistě časem zlepší. 
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